Financial Services
BMW Albatha Finance P.S.C.



Certificate No: BMWF-213-01-01-02-14

بسم الله الرَّحمن الرَّحيم Approval Certificate

Praise belongs to Allah & Blessings are on His Prophet Muhammad (Peace Be Upon Him) & upon his family, companions, those who follow his Guidance.

This certificate constitutes as a Pronouncement by The Internal Shari'a Supervision Committee (ISSC) in its capacity as the ISSC of **BMW Albatha Finance P.S.C.**

Based on provided information, ISSC conducted its review of **Murabaha Product** (the "Product") and its related documents in light of the Shari'a Standards issued by AAOIFI and hereby approve it as compliant to Shari'a Guidelines subject to the implementation of the transactions in strict compliance with the approved structure and documentation as explained to the ISSC.

The divisions of Shari'a control and Shari'a audit will be responsible for reviewing and evaluating the extent of the management's adherence with directed Shari'a guidelines and report any defective processes.

This Certificate's legitimacy does not constitute 'lifetime validation' and remains valid subject to satisfactory periodical Shari'a Audits and the issuance of a Shari'a compliance report every year. ISSC's approval entailed in this Certificate will automatically end should such Shari'a compliance report cease to be issued.

هذه الشهادة تشكل إعلانا من قبل لجنة الرقابة الشرعية الداخلية ("اللجنة") لشركة بي إم دبليو البطحاء للتمويل ش.م.خ.

الحمد لله رب العالمين والصلاة والسلام على سيدنا محمد وعلى آله وصحبه أجمعين، وبعد،

بناء على المعلومات المقدمة، قامت اللجنة بمراجعة المستندات الخاصة بمنتج المرابحة ("المنتج") والعقود والمستندات المتعلقة به في ضوء المعايير الشرعية الصادرة عن هيئة المحاسبة والمراجعة للمؤسسات المالية الإسلامية، وعليه تم اعتمادها لتوافقها مع هذه المعايير، تجدر الإشارة إلى أن هذه الموافقة مقيدة بالتزام الإدارة بتنفيذ العمليات الخاصة بالمنتج كما تم بيانه للجنة.

سوف يتولى قسما الرقابة والتدقيق الشرعيين مسؤولية المراجعة وتقييم التزام الإدارة مع السياسات والإجراءات الشرعية والمبادئ التوجيهية والإبلاغ عن أي خلل في التطبيق.

لا تعد صلاحية هذه الشهادة دائمة مدى الحياة، وبقاء صلاحيتها مشروط بإجراء عملية التدقيق الشرعي الدوري وإصدار تقرير سنوي بنتائج تلك العملية، وتعد الشهادة منتهية الصلاحية في حال عدم صدور هذا التقرير.

Allah is the Guide to Success.

16th February 2014

والله ولي التوفيق.

16 ربيع الثاني 1435 هـ

Sh. Dr. Ahmed A. Al-Haddad Chairman of Committee 780

Sh. Dr. Salah Fahad Al-Shalhoob Executive Member of Committee Shaikh Muhammad Ahmed Sultan Member of Committee